
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorý sa uskutočnil dňa 25.01.2023 v MC 

Dubáčik Ilava 

Prítomní- podra prezenčnej listiny 

Predseda MsV privítal prítomných. Predseda MsV informoval prítomných o prebiehajúcich prácach na 

"kanálovom" moste. MsV dostal otázku ohl'adne zberu triedeného odpadu v rodinných domoch: Ako 

je to pri nepriaznivom počasí napr. keď prší a náhodou sa stane, že sa štítok z vreca odlepí, ako potom 

prebieha načítavanie kódov? MsV by bol rád, ak by mesto zvážilo výmenu a zachovanie rozhlasu, 

nakorko hlavne starší obyvatelia by uvítali aj naďalej vysielanie oznamov aj prostredníctvom rozhlasu. 

Nové požiadavky za MsV: 

Výmena poškodenej vývesnej tabule na ul. Kpt. Nálepku. 

Častejšia zimná údržba pri intenzívnom snežení. 

Staré požiadavky ostávajú nezmenené: 

Vybudovanie uzamykatel'ného stojiska na zber odpadu na ul. Kpt. Nálepku. 

Vybudovanie skateparku alebo pumptracku pre mládež. Táto požiadavka už bola prednesená 

v minulosti kultúrnou komisiou. Radi by sme vedeli v akom štádiu sa táto už staršia požiadavka 

nachádza. 

Poprosím dať reklamovať nový povrch ponad Podhradský potok pri p. Toma novi. Povrch sa lúpe 

a chýbajú mu avizované protišmykové vlastnosti. V zimných mesiacoch môže dôjsť k úrazu hlavne 

starších obyvaterov. 

Ďalšia požiadavka sa týka odstránenie výrezu v koryte porubského potoka. Plus odstránenie výrezu 

vo svahu pri židovskom cintoríne. 

Ďalšia požiadavka prišla od majitel'ov rodinných domov na ul. Kpt. Nálepku a týka sa nastriekania 

vjazdov do rodinných domov na novo vybudovanej komunikácii, nakol'ko dochádza k častému 

zablokovaniu vchodY k rodinným domom následkom zle zaparkovaných automobilov. 

Ďa l ej by sme poprosili mesto, aby kontaktovali železnice ~ požiadavkou dočistenia nánosu pod 

železničným mostom. Časť sa podarilo odstrániť ale zvyšok ostal. 

MsV by bol rád informovaný v akom štádiu sa nachádza projekt rozšírenia parkovacích miest pre 

bytovkou č. 177 . 

Obyvatelia mestskej časti prosia o opravu wokoutového ihriska nachádzajúceho sa futbalovom 

ihrisku. Ihrisko bolo postavené cez projekt z MAS-ky a odvtedy s tým nebolo pohnuté. 

Poprosíme mesto o vyhotovenie projektu na komp letnú opravu ulice Kpt. Nálepku od lávky cez 

Podhradský potok po výjazd na ulicu Mládežnícka. Táto požiadavka bude aj v prioritách na rok 2023. 



Takisto poprosíme spraviť projekt na opravu komunikácie vedúcej ku garážam pri bytovke č. 178. 

Poprosíme o odchyt mačiek v danej mestskej časti a ich umiestnenie do útu lku, nakoľko počet vol'ne 

žijúcich a pobehujúcich mačiek po mestskej časti je stále veľký a občania sa sťažujú na zvýšený počet 

mačiek, ktoré vol'ne pobehujú vykonávajú potreby na detskom ihrisku a v kvetinových záhonoch, 

o ktoré sa starajú obyvatelia. 

Ďalšia požiadavka prišla od rodičov o výmenu povrchu na asfaltovom ihrisku za nejaký menej 

bolestivý povrch. Plus vysadenie zelene konkrétne nejaké parkové stromy v areáli ihriska. 

Poprosíme o odvodnenie úseku od prechodu pre chodcov pri polícii po parkovacie miesta pred 

bytovkou č . 129. Po každom daždi tam ostáva stáť na krajnici veľké množstvo vody. 

Nedostatok parkovacích miest 

Výsadba novej ze lene pred bytovými domami. V minulosti bola pekná výsadba kríkov a ozdobných 

drevín pred obytnými domami a v súčasnosti po tom ostala len spomienka. 

Nastriekať na cestu za podjazdom železnice (pred prechodom pre chodcov) značka pozor deti, alebo 

prechod. Nakoľko tade chodia deti do školy a od železnice nie je vidieť autá a takisto vodiči nevidia či 

je niekto na prechode a mnohí si značku ani nevšimnú. 

Osadenie košov na psie exkrementy, ktorých je v MČ žalostne málo a niektorí psíčkari vyhadzujú 

sáčky do prvého smetia ka, ktorý nájdu a nevadí že sa jedná o smetiaky napr. na triedený odpad. 

Osadenie tabule vstup do mesta (tabula Ilava) alebo tabule s obmedzujúcou rýchlosťou na SOkm/h na 

cestu od Dubnice nad Váhom popri kanáli, ktorá začala byť v poslednej dobe dosť frekventovaná a 

vodiči po nej jazdia vel'kou rýchlosťou. 

Na inštalovanie osvetlenia na vrchnú časť schodiska, ktoré ide popri väznici, a takisto zriadenie 

prechodu pre chodcov oproti schod isku. 

Vzhľadom na opakujúcu sa skládku odpadu pod diaľničným mostom žiadame mesto o zakúpenie 

foto pasce. 

Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po hlavný vchod do 

budovy)+ očistenie ~ náter plota pred budovou 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným žiadostiam 
l 

občanov. 

V Ilave dňa 25.01.2023 

Ing. Pavol Filo 

predseda komisie 




